
 

Referat Skolebestyrelsesmøde  
den 16. januar 2023, klokken 19.00-21.00 
 

Mødedeltagere: 
 

Forældrebestyrelsen: 
Mia Kovdal Jørgensen, Formand  

Brian Madsen, skolebestyrelsesmedlem 

Bo Rasmussen, skolebestyrelsesmedlem 

Karina Rhiger, skolebestyrelsesmedlem  

 

Skolen: 
Anette Hyldahl Gregersen, medarbejderrepræsentant 

Lene Kjær, medarbejderrepræsentant 

Mette Harder, Skoleleder 

Tina Maria Petersen, Viceskoleleder 

 

Afbud fra: 
Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem 

Lena Antonisen, suppleant i skolebestyrelsen (valgfri deltagelse) 

Randi Qvist, næstformand 

 

Referent:  
Tina Maria Petersen 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 

2. Orientering-ledelsen 
Der er stadig mange ting der skal falde på plads med afdelinger på to matrikler. 

 

Vi oplever at have meget fravær, men håber at det begynder at vende. Vi har derfor brugt 

haft tilknyttet vikarer, og forsøgt at det er de samme vikarer vi bruger i klasserne. Det har 

naturligvis haft betydning, og vores prioritering er kerneopgaven ved eleverne. 

 

Vi begynder lige så småt på næste skoleår, og revisitation. I løbet af marts begynder vi at få 

overblik over næste skoleår og hvor mange skolestartere, der bliver visiteret til 

Lundagerskolen. Derefter går processen i gang med at se på, om vi skal ansætte nye 

personaler. 

Pt har vi 123 elever på Lundagerskolen. 

 

Vi har arbejdet med Psykologisk tryghed på vores Pædagogiske dage og arbejder fortsat 

videre hermed. 



 

 

Budget for 2022 ser ok ud og vi forventer et mindre overskud. Overskud bliver ikke overført 

til næste budgetår.  

 

3. Orientering-Skolebestyrelsen 
Overvejer om vi kan lave SFO skemaer i pictogrammer i ferierne. 

Mulighed for at melde de forskellige SFO aktiviteter ud på forhånd til forældre, så de har 

mulighed for at forberede deres børn. 

 

4. Orientering om status på Højen 1 
Det er nu godkendt, at Spiren skal have en afdeling på Højen og der arbejdes ud fra en 

helhedsplan af Højen til Lundagerskolen sammen med Spiren.  

 

Den videre proces er, at oplægget skal sendes i udbud i EU i ca. 20 uger og derefter starter 

præcisering af tegneproces og inddragelse i de forskellige processer/faser.  

Vi skal forvente, at byggeprojektet påtænkes i etapeopdeling grundet årligt anlægsbudget. 

 

Etape 1: Vi håber på at kunne flytte fra Skolevej i 2025 i første etape, men det er endnu 

usikkert. 

 

5. Drøftelse og evt. revidering af principper  
Social adfærd 

Skolens traditioner 

Skolens fysiske rammer 

Tilgang og afgang af personale 

 

https://lundagerskolen.aula.dk/skolebestyrelsens-principper 

 

Det overordnede formål for principperne drøftes og der er enighed om, at principperne 

genbesøges på ét helt bestyrelsesmøde.  

Bestyrelsen læser alle principperne igennem og inden mødet og der udvælges de 

væsentligste principper til drøftelse og hvorvidt der er nye principper der skal med. 

 

6. Evt. 
Randi stopper i skolebestyrelsen en af vores suppleanter sættes ind. Forældrebestyrelsen 

finder frem til hvem. 


